
Toezeggingen groen is nieuw; 

rood is verwijderen

R=Raad;I=Info; 

P= presentatie

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum

Behandelaar Ruimte voor opmerkingen Wijze van afhandeling

R 22-2-2017 Motie vreemd - bekendmakingen toezegging burgemeester om op gemeentelijke website 

goede verwijzingen naar digitale publicaties en 

bekendmakingen op te nemen. En op gemeentepagina in 

Leusder krant verwijzing op te nemen naar deze 

informatie.

Horselenberg geen

R 22-2-2017 Actua - vraag verwarde personen Toezegging burgemeester om raad nader te informeren 

over verwarde personen in relatie tot landelijke cijfers. 

Horselenberg geen 

I 9-2-2017 Kadernota GGDrU Wethouder zegt toe de raad te informeren over het 

amendement Kant

Overweg geen E-mail 22-2-2017

P 2-2-2017 RIB - VVE Kosten VVE voor kinderen met taalachterstand wordt 

toegezonden. 

Van Beurden geen Voor het jaar 2017 zijn de kosten voor 

VVE-peuterplaatsen voor kinderen met 

een taalachterstand als volgt: integrale 

kostprijs € 3.032,25 x 20 VVE-

peuterplaatsen = € 60.645,00
P 2-2-2017 RIB - Sociaal Domein Beleidsregels en onderzoek GGD wordt nogmaals 

nagezonden via. 

Overweg geen Toegezonden aan Griffie 15/2 en 16/2

P 2-2-2017 RIB - Biezenkamp Wethouder zegt toe raad te informeren over 

Pinautomaat, openbaarheid Zienswijze n.a.v. dwangsom

Overweg geen Toezegging stukken zienswijze dwangsom 

per mail d.d. 6-2-2017.

Toezegging pinautomaat en afvalbakken per 

mail 7-2-2017
P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder zoekt uit of er creatieve oplossingen mogelijk 

zijn bij schuldhulpverlening. Komt hierop  terug bij raad.

Dragt geen Het gaat hierbij om de inrichtingskosten bij 

de huisvesting van statushouders. Zij 

ontvangen nu een bedrag in de vorm van 

een lening, waarvan de terugbetaling direct 

begint. Alternatieven, zoals een gift en/of 

het verstrekken van ‘vouchers’ worden 

onderzocht. Uiterlijk in april wordt 

teruggekoppeld.

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder beantwoordt mw. Huisman die als inspreker 

vraag stelt of gemeente de taak invult t.a.v. mensen die 

uit ziektewet instromen

Dragt geen De beantwoording van deze vraag zal 

worden meegenomen in de komende 

Raadsinformatiebrief

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe paragraaf lokale initiatieven 

uit te breiden.

Dragt volgende 

monitor

wordt toegevoegd bij volgende monitor

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe de cijfers van andere sociale 

vangnetten zoals WIA en WGA toe te voegen

Dragt volgende 

monitor

wordt toegevoegd bij volgende monitor

r 26-1-2017 Actualiteiten - Bomenkap De Grift Wethouder Overweg zegt toe de raad te informeren over 

status afspraken bomenkap langs de grift. 

Overweg geen
De afspraak is dat de elzen die langs de 

Grift zijn opgeschoten blijven staan maar 

dat er wel onderhoud gepleegd wordt.Dit 

jaar doen we het randje langs de weg en 

volgend jaar het randje langs het water. 

Daarna wordt er jaarlijks pluksgewijs 

gesnoeid waarbij verdeeld door het 

plantsoen 20% van de beplanting wordt 

gesnoeid. Daarbij is wel het 

uitgangspunt dat de hoogte van de 

beplanting die blijft staan (4  tot 6 meter) 

gewaarborgd blijft. De aanpassing van 

het snoeien is in de instructie voor de 

aannemer vastgelegd, gedeeld met de 

aannemer en toegevoegd aan de map 

van het onderhoudsbestek.



R 26-1-2017 Actualiteiten - fietsers Biezenkamp en 

Hamershof

Burgemeester zegt toe raad te informeren over fietsende 

BOA's 

Horselenberg geen

R 26-1-2017 Actualiteiten - Syntus/OV Leusden Wethouder zegt toe de raad te informeren over 

voortgangsoverleg met gedeputeerde t.a.v. Syntus

Van Beurden maart '17

R 26-1-2017 Actualiteiten - PMD afval Wethouder zegt rapportage toe over invoering PMD. Van Beurden geen De raad wordt door middeld van de RIB die 

wordt besproken op 30 maart geinformeerd 

over de voortgang.

R 12-1-2017 Risicomonitor Grondbedrijf Wethouder Dragt zegt toe bij een volgende risicomonitor 

een kaart toe te voegen ter verduidelijking van de 

locaties.

Dragt wordt toegevoegd bij volgende monitor

R 12-1-2017 Inventarisatie asbest RUD Wethouder Van Beurden informeert de raad zodra de 

inventarisatie asbest is uitgevoerd en het bestuur van de 

RUD een plan van aanpak heeft besproken.  

Van Beurden Is uitgezet bij de RUD. We hebben nog geen 

antwoord.

R 12-1-2017 Kosten kledingcontainers De portefeuillehouder zoekt uit of de huur van de 

containers voor de inzameling van kleding goedkoper kan 

dan de € 7.000 huur jaarlijks die nu voor 19 containers 

aan de AVU wordt betaald.

Overweg Deze vraag is uitgezet bij de AVU. Tot op 

heden hebben wij nog geen informatie 

ontvangen.

R 12-1-2017 en 

raad 26-1-17

Digitale veiligheid Wethouder Overweg informeert raad over wijze waarop 

de gemeente uitvoering geeft aan de aanbeveling tot 

periodiek testen van de systemen.

Overweg In BNLP verband wordt gewerkt aan een 

informatie veiligheidsplan. Onderdeel 

hiervan is het instrument van een 

regelmatige scan door een extern 

gespecialiseerd bureau van de ICT omgeving. 

Het uitvoeringsplan zal in maart worden 

vastgesteld door het college. U krijgt daarna 

dit plan ter kennisname toegestuurd, 

waarbij wij zullen aangegeven hoe en met 

welke frequentie de externe scan zal 

plaatsvinden.  

R 24-11-2016 Regionale Ruimtelijke Visie Oproep aan presidium om momenten van raad in proces 

Regionale Ruimtelijke Visie te highlighten. Grfiffie vraagt 

brochtue regio amersfoort op over ruimtelijke visie

Presidium 3 jan.'17 Ina Schutte

R 24-11-2016 A-stuk 1 Overschrijding subsidieplafonds Wethouder Van beurden komt bij raad terug op 

wachtlijsten

Van Beurden Wordt meegenomen tijdens de presentatie-

avond Sociaal Domein van 30 maart

R 24-11-2016 A-stuk 13 Voorschoolse voorzieningen Notitie voorschoolse educatie wordt uiterlijk q2 

toegezonden, van beurden

Van Beurden tweede 

kwartaal '17
P 22-11-2016 Bekrachtiging geheimhouding Griffie maakt inventarisatie van stukken waar raad 

geheimhouding heeft opglegd en inventarisatie waar 

opheffing mogelijk is. 

Griffier zomer 2017 Ina Schutte

R 27-10-2016 Enquete rapport bezoekers Hamershof beschikbaar stellen rapport aan raad weth. Dragt verzonden aan de raad in week 15/11

R 9-6-2016 Woonvisie Kijken met de WSL of de versnelling tot 2020 op gang kan 

worden gebracht. De WSL en Companen komen beide 

met een voorstel voor 300 woningen. Samen met de 

woningstichting de vinger aan de pols houden en medio 

2017 de raad verder informeren over de haalbaarheid van 

deze ambities.

weth. Van Beurden voorjaar 2017 Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor 

maatschappelijke vraagstukken (3,0 

mln) is dit onderwerp ook genoemd als 

één van de onderwerpen waarvoor de 

raad na uitwerking kan besluiten extra 

financiële middelen beschikbaar te 

stellen.   
R 22-9-2016 Syntus / busvervoer Verslag van het overleg met gedeputeerde over 

busvervoer aan raad aanbieden

weth. Van Beurden  Er is van het overleg geen verslag gemaakt 

door de gedeputeerde. Het college heeft u 

middels een aparte memo geinformeerd 

over de hoofdlijn van het gesprek en de 

afspraken die daarbij zijn gemaakt.



R 6-7-2016 Jaarstukken 2015 De raad op de hoogte houden van het verbetertraject 

jaarstukken 3d's

weth. Dragt opgepakt brief aan raden over verbeterslag

I 23-6-2016 Kwijtschelding belastingen beter communiceren om bredere doelgroep te bereiken weth. Dragt jul-16 Ronald Reemst Bij de eerstvolgende grote aanslagrun geven 

we hier invulling aan. Dit zullen wij doen in 

overleg met GBLT.

I 23-5-2016 Rentebeleid Herziening nota rentebeleid weth. Dragt dec.2016 op LTA van maart

I 21-4-2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 30-11-2016 Izaak Boone De toekomstige verkeersintensiteit op de 

(gehele) Hamersveldseweg is van een aantal 

factoren afhankelijk. Dit aandachtspunt komt 

nadrukkelijk aan bod bij de variantenstudie 

voor het zuidelijk deel van de 

Hamersveldseweg. Een eerste verkenning 

leert dat het noordelijk deel van de 

Hamersveldseweg rustiger zal worden 

wanneer de Hamersveldseweg-zuid via de 

Grasdrogerijweg op de Ben Ponbaan wordt 

aangesloten.  >> 

Schriftelijke vragen
19-1-2017 Fractie VVD over leegstand Biezenkamp 18-2-2017 beantwoording week van 7 februari naar 

raad verzonden

25-1-2017 CDA sporthal Antares weth. Van Beurden 24-2-2017 Krakers en De Brouwer beantwoording 27 januari 2017

7-2-2017 GroenLinks-PvdA Handhaven Wet Natuurbescherming 6-3-2017 verseon 280145

9-2-2017 ChritenUnie-SGP Bedrijfsafval 8-3-2017 huibert boer verseon 280176

21-2-2017 GroenLinks-PvdA Vragen naar aanleiding van presentatieavond 

Antares

van Beurden 20-3-2017 verseon 280782

21-2-2017 D66 Deelname HartslagNu 20-3-2017 verseon 280784
22-2-2017 VVD Afvalbakken Biezenkamp 21-3-2017


